裘錦秋中學(屯門)



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/520

2025-2026 年度本地線校巴服務停辦通知

敬啟者:

感謝家長一直以來對學校的支持與信任。在此通知您們一項重要的變更。

按《家長通告 2024-2025/394「有關校巴服務質素及來年乘搭校巴意向調查」》的回覆結果, 2025-2026 年度本地校巴(路線一:元朗、天水圍線及路線二:皇后山、屯門線)的乘搭 學生人數將會大幅減少。學校經過慎重考慮和商討,為妥善運用學校資源,新學年的本地 校巴服務將會取消。我們理解這可能會為您們和同學帶來不便,對此我們深表歉意。

若有任何疑問或需要進一步的協助,歡迎致電 2461 1555 與李靜儀主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年八月二十日

裘錦秋中學(屯門)



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

Parents Circular 2024-2025/520

Notification of Suspension of Local School Bus Services for the 2025-2026 Academic Year

Dear Parents/Guardians,
Thank you for your continued support and trust in our school. We would like to inform you of an important change.
Based on the responses to the Parental Circular 2024-2025/394 " Survey on School Bus Service Quality and Intentions for Next Academic Year," the number of students using the local school bus services (Route 1: Yuen Long and Tin Shui Wai, and Route 2: Queen's Hill and Tuen Mun) for the 2025-2026 academic year will significantly decrease. After careful consideration and discussion, the school has decided to cancel the local school bus services for the new academic year to make proper use of school resources. We understand that this may cause inconvenience for you and the students, and we sincerely apologize for this.
If you have any questions or need further assistance, please feel free to contact Ms. Lee Ching Yee at 2461 1555.
Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal August 20, 2025